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    E M L É K E Z T E T Ő 

  Készült az Építési tagozat elnökségének üléséről 

Jelen vannak: az MMK részéről dr. Virág Rudolf 

Elnökség: Babós Gyula, Wéber László, dr. Kocsis Júlia, dr. Kiss Jenő, dr. Koppány Attila, Tóth Péter 

Nem jelentek meg: Harkai Balázs, Molnár Dénes, Kapu László, Bálint Péter, Helfrich Salamon, dr. Andor 
Krisztián, Karsa Álmos, dr. Bozsaky Dávid, dr. Szabó Éva, Zsigmondi András, dr. Hunyadi Mátyás. 

 

Kiss Jenő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy sajnos többen nem tudtak megjelenni, mert ketten 
korházban vannak, ill. külföldön, bírósági tárgyaláson, államvizsgáztatáson vannak.  

Napirendek az alábbiak: 

1./ Építők Napja a szokásos időpontban került megtartásra, igen magas részvétel volt a kormány 
részéről, valamennyi előadó az építőipar munkamennyiségének igen kedvező alakulását említette, és 
kiemelte, hogy támogatja a szakmai követelmények emelését. Ezen az ünnepségen vette át Wéber 
László a Kardos Andor díjat. 

2./ Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget a FMV és ÉME regisztráltak továbbképzésének előkészítéséről. 
Jónak tartja az ÉMI bevonását a képzési rendszerbe. Kassai elnök úr felkérte a Megyei Kamarák 
elnökeit, hogy jöjjenek el az előadásokra, hallgassák meg azokat. 

3./ FAP pályázatot adtunk be az új betonszabvány miatt, a BETON címmel könyv készítésére 
pályáztunk. 

4./ A 2018. évi küldöttgyűlés küldötteinek lecsökkent létszáma miatt elrendelt levélszavazás 
eredményéről tájékoztatta az elnökség tagjait, mely szerint az ETIKAI SZABÁLYZAT nem került 
elfogadásról, a többi igen. 

5./ Kiss Jenő ismertette a 2017 évi ÉPÍTÖIPARI NÍVÓDÍJ beszámolóját, valamint a táblaavatásokat. 

6./ A múlt évben elkészült BFR anyaggal kapcsolatban különböző minisztériumi vélemények érkeztek, 
ezek érékeléséről, beépíthetőségéről tárgyalások kezdődtek az anyag készítőivel. Döntés született 
arról, hogy a vélemények alapján, valamint a gazdasági változások miatt az anyag átdolgozásra és a 
Miniszterelnökség felé előterjesztésre kerül. 

7./ Kiss Jenő kérésére 2018. június 1.-én megbeszélésre került sor Nagy Gyula elnök úrral, melyen Virág 
Rudolf főtitkár úr is részt vett. A megbeszélésről Virág Rudolf Feljegyzést készített, melyet az 
Emlékeztetőhöz csatolok. 

Budapest, 2018. június 26. 

Készítette: dr. Kiss Jenő 


